

إيقاف كاهن من الرتبة الكهنوتية

بتاريخ 8 نيسان 2016 ووفقا للقوانين السنهادوسية لكنيسة المشرق الاشورية ، قام نيافة الاسقف مارعبديشوع اوراهام بايقاف الكاهن عمانوئيل اشعيا عن الرتبة الكهنوتية ، والتي كانت قد منحت اياه من قبل نيافته في عام 2000.

فمن الان وصاعدا ليس للكاهن السابق عمانوئيل اشعيا اي سلطة كهنوتية في ممارسة اي خدمة كهنوتية ، كالقداس والعماد والاكليل والجناز... الى اخره، في جميع ابرشيات كنيسة المشرق الاشورية في العالم.

وكل خدمة يقوم بها تعتبر غير قانونية وغير كنسية، وتكون باطلة لكل من يتجرأ وينالها.

مكتب ابرشية اوربا لكنيسة المشرق الاشورية - 2016.

Suspension of Priest

Dear all,

The Assyrian Church of the East - Diocese of Europe, hereby wish to announce that on the 08th April 2016, and according to the Canonical Laws of the Church of the East, His Grace Bishop Mar Odisho Oraham has ecclesiastically suspended Rev. Emmanuel Ishaya, who was ordained in 2000, from the office of priesthood.

Henceforth, the former priest has no authority whatsoever to exercise any service of priesthood such as, Holy Eucharist, Baptism, Matrimony, Burial, in the whole dioceses of the Assyrian Church of the East worldwide. And any service he performs shall from now on be considered invalid for those who receive it.

The Diocesan Office of the
Assyrian Church of the East - Diocese of Europe
2016